



國際專業保安協會(香港)  
亞洲專業保安協會-香港分會合辦



To: All members and friends of IPSA (HK)  
From: IPSA (HK)  
Issue Date: 2nd April 2015

**Workshop in New Challenges to today's Private Security Sector in Hong Kong**

Having experienced unprecedented challenges in the year 2014, the year 2015 seems to be another challenging year for this trade.

Public places are not the only scenes of demonstrations these days and private properties have become heat destinations of this sort of activities. Despite there are police presences during the demonstration, private security personnel still be at the utmost frontline to protect the safety and interests of the stakeholders of respective properties.

It is obvious that the increase of public order events engaged heavy manpower deployment of police, shall this resulted in reducing the police capabilities in maintaining law and order? Moreover, since the occupy movement, the rule of law in Hong Kong have been undermined and it creates difficulties, perhaps violent attacks, for the law enforcement bodies, including private security personnel, in the execution of their duties to maintain law and order in their work places.

This workshop provides a forum from the perspective of private security sector in the measures to take towards public order events, workplace violence, daily operations and crime prevention etc.

Speaker: **Mr. LEUNG Nim-ho, Conway**

A retired Senior Inspector of Police and veteran Member of the IPSA – Conway spent 35 years in the police force and served with various operational, investigative units in the Force, Police Tactical Unit as an Internal Security Tactics Trainer . One of his posts was with the Quick Reaction Force which had been deployed to tackle public order events in the territories. Conway will share his experience and roles of the police in such situation.

**Mr. LEE Yu-yim, Bruce**

Deputy Chairman of IPSA(HK), who has over 20 years managerial experience in both the security and property management fields in Hong Kong. He has wide-spread knowledge and visions towards tactics and procedures in loss prevention and managing public events.

Venue: The Butterfield's Club, 2/F, Dorset House, Taikoo Place, 979 King's Road, Hong Kong. (Quarry Bay MTR Station, Exit A/ Car Park Hourly Rate: HK\$18 )

Date: Tuesday, 28<sup>th</sup> April 2015

Schedule: 1830 hrs. : Registration  
1900 - 2030 hrs. : Workshop (Light Refreshment will be provided)

Language: Cantonese (Supplement with English)

Fees: HK\$100 for members of IPSA and APSA/ HK\$200 for non-members (IPSA's Corporate Member is able to nominate 5 representatives).

Dress Code: Business attire and smart casual. **No Jeans, shorts and T-shirts are allowed in the club premises.**

Reservations: Booking on a first-come-first-serve basis. Please make early reservation with the following booking slip, mail, email or fax back to IPSA (HK). Deadline: on or before 21<sup>st</sup> April 2015.

Remarks: Participants will receive an e-Certificate of Attendance after a week.

BOOKING SLIP – Workshop in New Challenges to today's Private Security Sector in Hong Kong on 28 April 2015

To: Administrative Support of IPSA (HK)

Tel: 2205-0418 Fax: 2591-4309 Mail: GPO Box 1852, Central, Hong Kong Email: info@ipsa.com.hk

I shall attend the workshop with \_\_\_\_\_ guests on 28th April 2015.

My bank-in slips / transfer slip of total HKD \_\_\_\_\_ (being total of \_\_\_\_\_ x HK\$200) to A/C no.: **541-866836-001 of International Professional Security Association (Hong Kong) Ltd (HSBC).**

Names of participants to be printed on the electronic certificate are as follow:

Please give name, **IPSA Membership no.** (if available) and Email address in **block** letter.

\_\_\_\_\_ Contact Person: \_\_\_\_\_  
 \_\_\_\_\_ Daytime Tel: \_\_\_\_\_  
 \_\_\_\_\_ Email or Fax: \_\_\_\_\_  
 \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_



# 國際專業保安協會(香港) 亞洲專業保安協會-香港分會合辦



致：各會員及朋友  
由：國際專業保安協會(香港)  
發出日期：2015年4月2日

## 私營保安人員的新挑戰之工作坊

這個行業在 2014 年經歷了前所未有的挑戰。於 2015 年，似乎仍是充滿挑戰的一年。

當今的示威活動不只局限於公眾地方，私人產業亦成為這種活動的熱門目的地。儘管在示威過程中有警員在場，最終私營保安人員及物業管理從業員仍然在最前線以保護相關者的安全及利益。

很明顯大量警力被調配處理公眾集會，可能引致減少日常維護法律和秩序的能力。而且於佔據運動後，香港的法治精神已經被破壞，執法人員、私營保安及物業管理從業員在執行職務增加困難。

本次研討會將討論應對公眾活動、工作場所暴力及預防罪行的措施。

**講者：** **梁念豪先生**  
退休警務處高級督察及國際專業保安協會資深會員。梁先生在警隊服務超過 35 年，並駐守不同之行動及刑事調查單位，亦為警察機動部隊，內部保安戰術教官。他曾駐守新界快速應變部隊，參與處理多宗公共秩序事故。

**李裕炎先生**  
國際專業保安協會(香港)副主席，在香港的保安及物業管理領域擁有 20 多年的管理經驗，對於防止損失程序和策略及管理公眾活動有廣泛知識和見解。

**地點：** 香港英皇道 979 號,大古坊多盛大廈 2 樓 The Butterfield's Club 會所。  
(鰂魚涌地鐵站 A 出口/ 另設有停車場，每小時收費港幣\$18)

**日期：** 2015 年 4 月 28 日(星期二)

**時間：** 1830 時：登記 / 1900 - 2030 時：工作坊 (有茶點提供)

**語言：**

**費用：** IPSA 及 APSA 會員港幣\$100/ 非會員港幣\$200  
(IPSA 公司會員可安排 5 名代表出席)

**衣著：** 商務上班服及商務休閒服。**會所不接受牛仔褲、T 恤和短褲。**

**報名：** 先到先得。截止報名日期：2015 年 4 月 21 日。請填妥以下表格及連同付款記錄，以郵寄、電郵或傳真予本會。

**備註：** 出席者將於講座後一星期獲發電子證書一張，請參加者填寫清晰電郵地址。

### 報名回條 - 2015 年 4 月 28 日 私營保安人員的新挑戰之工作坊

致：國際專業保安協會(香港) - 行政支援

電話:2205-0418 傳真: 2591-4309 郵寄地址: GPO Box 1852, Central, Hong Kong 電郵: info@ipsa.com.hk

本人將參加 2015 年 4 月 28 日之工作坊，現附上銀行\*入數紙 / 轉帳紙合共：HKD\_\_\_\_\_ ( \_\_\_\_\_ x 港幣\$200)，存至本會的匯豐銀行帳戶 “International Professional Security Association (Hong Kong) Ltd”，帳戶號碼：541-866836-001

(請以英文正楷填寫出席者姓名及會員編號 (如有)，有關資料將印於電子證書。)

聯絡人：\_\_\_\_\_  
日間聯絡電話：\_\_\_\_\_  
電郵或傳真：\_\_\_\_\_  
報名日期：\_\_\_\_\_